
A L’ATENCIÓ DEL SR. ALCALDE DE L’AJUNTAMENT DE MONCOFA

Ens fiquem en contacte en vosté per a mostrar-li la nostra disconformitat en la gestió que s’està
duent a terme en relació a les obres incloses dins del Pla Edificant.

Recentment  se'ns  ha  comunicat  que  l’obra  consistent  en  la  reforma de  la  coberta  del  CEIP
Científic Avel·lí Corma i la construcció de dues noves aules no començarà en finalitzar les classes
d’aquest curs 2020-2021, tal com estava previst i s’ha reiterat en moltes ocasions per part dels
representants de l’equip de govern que vosté encapçala al Consell Escolar.

Aquestes obres anaven a realitzar-se inicialment a l’estiu de 2020 per tal que aquest curs que ara
finalitza els alumnes hagueren gaudit de les esmentades aules i assistit al seu centre escolar en
les adequades mesures de seguretat al solucionar-se el greu problema que tenim amb el sostre.

Les obres no es van iniciar en el termini previst, ja que amb motiu de la pandèmia provocada per
la Covid-19 es van suspendre els terminis administratius des del 14 de març a l’1 de juny de 2020.
Fins ací ens va paréixer justificat l’endarreriment i, per tant, no ens vam pronunciar al respecte.

Ara  se'ns  comunica  que  a  l’estiu  de  2021  tampoc  es  duran  a  terme  les  obres  perquè  una
funcionària  està  de  baixa  i  no  és  possible  fer  l’apertura dels  sobres  amb les  propostes  dels
licitadors. La nostra sorpresa és veure que una obra de tantíssima importància per a la comunitat
educativa i, per tant, per a tot el poble, ha sigut deixada de costat fins a l’últim moment. Una obra
que, a més a més, requereix una especial coordinació i respecte escrupolós dels terminis, ja que
només es disposen de les vacances escolars d’estiu per a dur-la a terme, per ser incompatible la
seua execució en la presència d’alumnes i professorat al centre.

Obrint les ofertes amb poc més d’un mes de marge per a l’inici de les obres es corren riscos
totalment  innecessaris  com que un funcionari  tinga un imprevist  i  no puga realitzar  l’apertura
(suposem que és insubstituïble per part d’un altre funcionari de la Casa Consistorial), o que algú
dels licitadors presente una baixa temerària.

Entenem que la circumstància que provocat aquest endarreriment era totalment imprevisible, però
en preguntem per què la Corporació ha corregut aquest risc.

Considerem que la tramitació d’aquest expedient hauria d'haver sigut prioritària per a l’equip de
govern.

No estem demanant que pinten la façana de l’escola. L’entitat de la reforma que cal fer a l’escola i
la falta de garanties que el sostre de l’edifici siga segur al 100% per als alumnes ens fa estar
preocupats  per  aquesta  situació  que,  considerem,  es  podia  previndre.

Canviant de projecte, si ens fixem en la gestió per a la construcció de l’IES, no deixem de tindre la
sensació  que  en  dues  ocasions  no  s’ha  actuat  amb  la  diligència  desitjable.
Ens referim al moment inicial de sol·licitud de la inclusió en el Pla Edificant i  elaboració de la
memòria requerida per la Conselleria per a aquesta inclusió.

No érem el primer municipi a demanar la inclusió d’un projecte d’aquestes característiques, per
això a nosaltres no ens va resultar difícil trobar informació de quin era el contingut de la memòria
que la Conselleria exigia i adonar-nos que la memòria que s’havia presentat des de l’Ajuntament
de Moncofa era totalment insuficient. Fins i tot, abans que la Conselleria requerira a l’ajuntament
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l'esmena de la memòria, una persona que aleshores era membre de la Junta Directiva d’aquesta
associació va formular públicament una consulta a un alt càrrec de la Conselleria d’Educació en
un acte ací a Moncofa.

El  requeriment  de  la  Conselleria  finalment  va  arribar  i  va  ser  atés  per  l’ajuntament  prèvia
contractació d’un despatx d’arquitectura i creant-se un equip de treball per a aportar idees de quin
institut volíem tindre a Moncofa.

Aquest pas va ser realitzat de manera diligent però aleshores ja havíem perdut, al nostre criteri, un
temps molt valuós.

Ara,  una  vegada  ja  ha  sigut  inclòs  en  el  Pla  Edificant,  aprovada  la  memòria  i  adjudicat  el
pressupost per als exercicis 2021-2024 ens trobem en un nou estancament. I és que, encara que
l’acceptació de la competència per a fer es obres de l’IES Palafangues per part de l’ajuntament i
amb finançament de la Generalitat es va formalitzar en novembre de 2020, actualment ens han
informat que la licitació del contracte per a desenvolupar el projecte de l’IES no es podrà publicar,
probablement, fins al tercer trimestre de 2021, ja que un dels funcionaris que ha de redactar els
plecs es troba desbordat de feina.

No dubtem que aquest funcionari estiga totalment saturat de treball, no serem nosaltres els que
ficarem el pes de la responsabilitat d’aquesta demora en un treballador.

La ciutadania hem de demanar les explicacions als nostres responsables polítics que són els que
tenen en les seues mans l’adopció de mesures per a solucionar aquests problemes d’excés de
feina i acumulació de tasques pendents per tal de descongestionar l’administració.

Per tant, si el problema és la saturació d’un funcionari o departament, no és aquest projecte prou
important per a justificar la contractació temporal de personal de suport? Considerem que és una
qüestió  de prioritats  i  les  prioritats  són definides  pels  representants  del  poble  a l’ajuntament.
Per això ens dirigim a vosté, per a demanar-li que prenga mesures efectives per a impulsar aquest
projecte i fer que en el termini que ha marcat Conselleria en la seua dotació pressupostària l’IES
siga una realitat.

Això implicaria que l’IES estiguera operatiu per al curs 2025-2026.

Aquest és el desig de totes les famílies integrades en la comunitat educativa, que volem recordar-li
que són vora 300, i que ja ens fan consultes i ens demanen que ens mobilitzen al respecte.

Nosaltres vam gestar la idea de la construcció d’aquesta infraestructura educativa i la vam dur a la
Direcció Territorial de la Conselleria d’Educació.

Només  els  demanem  que  preguen  les  mesures  oportunes  per  a  impulsar  la  construcció  i
establisquen l’IES entre les prioritats immediates d’aquest ajuntament, que és l’ajuntament de tots.

Reba una cordial salutació.
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